
                   

MØDE I SKOLEBESTYRELSEN VED Hvidebækskolen 

d. 27.09.18 kl. 18.00-20.00 

Medlemmer: Ulla Karlshøj, Line Christiansen, Henning Buerup Jørgensen, Kitt Stenberg, Dorthe Nyvang 

Smitshuysen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian Bechsgård 

 

Medarb. repr: Rikke Krøyer, Anita Rathje,  

 

Skoleledelsen: Bjørn Mortensen, Trine Hjortebjærg, Line Mie Hjorth Christensen/Anette Aggergaard 

 

Elev repræsentanter: Formand: Alberte Sander Jensen Næstformand: Daniel Shatz 

Fraværende: Kitt Stenberg, Rikke Larsen, Trine Hjortebjærg, Line Mie Hjorth Christensen og elevrådet. 

 

Elevråd: 
Orientering og debat om ERs punkter:  
 

Beslutningspunkter:   18.00 – 18.10 
 

 Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Referatet er godkendt. 

 

 Fordeling af klasserepræsentanter 

 
0. kl - Christian Bechsgaard, 1.kl- Ulla Karlshøj, 2.kl- Ditte Andersen, 3 kl.- Rikke Larsen, 4.A-Dorthe Smitshuysen, 

5.A og B.- Rikke Larsen og Line Christiansen, 6. kl -Kitt Stensgaard, 7.A- Dorthe Smitshuysen, 7.B- Line Christiansen, 

8.A- Henning Buerup Jørgensen og Ulla Karlshøj, 8.B- Ulla Karlshøj, 9.A- Ditte Andersen,  IC klasserne- Christian 

Bechsgaard og  Ulla Karlshøj.  

 

 
    

 Debatpunkter  18.10 – 19.10 

 
Fællesundhedspolitik (se bilag) 

   

SKB mener det er fornuftigt at drøfte en sundhedspolitik, under forudsætning af at SKB får indflydelse på debat-

ten. SKB holdning er at et forbud ikke fremmer sundheden, men børnene skal klædes på til at til at kunne håndte-

re de sunde valg. Der støttes endvidere op om at drøftelsen også skal omhandle mental sundhed .  

 

Projekt "Folkeskolen uden fravær" 

Orientering om projektet  

metode, område og mål.  

 
BM orienterer om projektet. 

Rynkevang og HS er udvalgt til pilot projektet, om elev- og personalefravær i folkeskolen. 

Elevfraværet er markant højere i Kalundborg kommune, end landsgennemsnittet.  

Personalefraværet på skolerne, er meget svingende.  

Public intelligence er engageret til at arbejde med problematikken.  Elever, forældre og personale er inddraget i 

processen, med at arbejde med løsningsmodeller. 

Skolerne afprøver forslag - prøvehandlinger, der viser om løsningsmodellerne er bæredygtige.  

Der orienteres løbende om processen.  

 



 
 

Værdiregelsæt (antimobbestrategi) -  

opstart/introduktion til drøftelse. 
  

 

Folketinget har besluttet at skoler, hvor forældre oplever at deres børn klager over mobning, skal udarbejde en 

handleplan for håndtering af mobningen. 

Skolen har tidligere arbejdet med et værdiregelsæt. Disse værdier er tages op til revurdering i personalegruppen, 

som udarbejder et revideret forslag til værdisættet. SKB inddrages og drøfter den nuværende anti moppe strategi, 

når skolens værdiregelsæt er beskrevet.  

 

 

19.10 - 20.00 

Orienteringspunkter: 
 Budget og regnskab. Bilag udleveres på mødet.  

 

PT er der et forventet mindre forbrug på 25.000 kr. Løn og prisfremskrivningen der er tilgået budgettet har været for 

stor, der bliver derfor trukket ca. 70.000 fra budgettet.   

 
 

 Gensidig kort orientering om skb kursus for nye medlemmer afholdt d.20/9 2018 

 

Var inspirerende og åbnende, og satte fokus på hvordan skolebestyrelsen positivt kan arbejde.  

 

 Årshjul - kort orientering om årets gang i skb 

 

Hjulet har sammenhæng med MED udvalgets årshjul. 

Er der tilføjelser mailes til Bjørn eller Trine. 

 
 

 Projekt stor skolegård - kort orientering 

 
Opsætningen udskydes ca 3 uger pga af svigtende levering. Der er plan under udarbejdelse for den øvrige skolegård 

incl. ny belægning.    

 

 Der blev udleveret et forslag til en forældretilfredshedsundersøgelse på sidste møde. Skal vi tilføje, 

eller rette? Hvornår skal den evt. iværksættes? 
 

 

Undersøgelsen koncentreres om vores skole, i forhold til de særlige udfordringer vi har.  

Der mangler spørgsmål til SFO og der skal spørges ind til fritidslivet i området. Dorthe udformer spørgsmål til 

dette område.  

SKB skal fremhæves som en del af undersøgelse. Fx. Kommentarfelt : Hvad kunne du tænke dig at SKB kan 

arbejde med, i den kommende periode?  

Der tilføjes et kommentarfelt tilføjes til sidst.   

Undersøgelsens udformning fremlægges på kommende SKB møde. 

 

 

Indkomne punkter fra Christian Bechsgaard. 

 
Hvem har ansvaret for børn, som går fra skolen? 

Skolen har ansvaret for børnene og skal reagere hvis barnet er gået fra skolen.  



Nogle børn har behov for luft, vi følger op på at barnet er  på matriklen og kommer tilbage til undervisningen.  

Hvis barnet er gået leder vi efter barnet, ringer efter forældrene og fortsætter eftersøgningen.   

 

 Normeringen af AKT personale i SFO.  

Evaluering af IC tilbud løftes den 3.10. hvor der er fokus på AKT midler til inklusionsbørn. Punktet drøftes på 

kommende SKB møde. 

 

 

  

 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøder:  
 Princip: SFO 

 Forretningsorden 

 Værdiregelsæt 

 Mødeevaluering? 

 Orientering om elevgrundlaget.  

 Inklusions evalueringen. 

 Forældretilfredsheds undersøgelsen  

 

Orientering fra: 

 Pædagogisk Råd v/Anita Rathje:  

 Elevråd:  

 SFO:  

 Ledelsen: 

 Skolebestyrelsen:  
 

Der var intet på ovenstående punkter.  

 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   26.11  15.01   27.02   02.04   06.05   11.06  og Dimission 

27.06 
 

 
Mødet sluttede 19.10. 

 

Ref. Anette Aggergaard. 


